
 
Notulen 
 
Vergadering  
Datum 3 juli 2024 
Tijd: 20:00 uur 
Plaats: Joffershof en online 
 
Deelnemers:  
Henny Cremers, Lambert Litjens, Fons Opheij, Roy Moeskops, Cas Jost, Rein Verhoeven, 
Geert de Groot, Bas van Treek,  Huub Geurts, Bram Verstegen, Maarten Berbers, Sjaak 
Verstegen, Peter Rijnen en Wim Geurts. Tevens waren er vier online deelnemers. 
 
Afgemeld: 
Jan Manders, Juul de Bont, Rob Smeets, en Noël Deryckere 
 

1. Welkom:  
Maarten opent de vergadering en heet iedereen welkom 
 

2. Vaststellen agenda 
Onder agendapunt 5.4 wordt toegevoegd: Update kermis 
   

3. Notulen vorige vergadering dd. 4 juni 2024 
Er zijn geen opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd.   
 
Actielijst: 
- Brief Overloonseweg Aan de weg is onlangs door extreme hitte wederom schade ontstaan. 
De gemeente is nu wel bekend met de problemen rondom de Overloonseweg. Agendapunt 
verwijderen. 
- Twee infoborden groter maken. Rein is in overleg met Peter Verdijk. Bij de Plus is 
toestemming het bord te vergroten. Tegenover het Perron 22 in de bocht bij het park wordt 
onderzocht of dit een geschikte locatie is.  agendapunt verwijderen. 
- Afspraak met dorpsraad Groeningen  wordt doorgeschoven  
- Jaarverslag is aangepast en definitief  agendapunt verwijderen 
- Overleg met gemeente inzake Maasheggen. Actie staat open bij Willen Engbers 
- Mail inzake struikelstenen is door Huub beantwoord.  agendapunt verwijderen. 
- Het gestorte gras bij Volharding is opgeruimd.  agendapunt verwijderen. 
- Aan de subsidies voor bijenhotels zitten veel haken en ogen. Besloten wordt hiervan geen 
gebruik te maken.  agendapunt verwijderen. 
- Lampen kerktoren. Sjaak geeft aan dat dit agendapunt verwijderd kan worden. SLV houdt dit 
wel bespreekbaar in de toekomst met gemeente en/of bisdom  
 

4. Ingekomen stukken: 
- De AED bij de bieb werkt momenteel niet. Er is per abuis een kabel doorgeknipt en de 
eigenaar  (Plus) kan niet in de ruimte van de Geldmaat. Bas zal vragen of deze buiten geplaatst 
kan worden daar de ruimte van de Geldmaat tussen 23.00 uur en 07.00 uur afgesloten is en de 
AED sowieso onbereikbaar is tijdens deze uren. 
 



5. Algemene informatie: 
5.1; WIU 2024 
Huub en Maarten hebben op 1 juli een goed gesprek gehad met de gemeente over de 
resultaten van de WIU. Onderstaand een korte opsomming: 
- Fietspad langs de Maas wordt in Q3 of Q4 verbreed. Is dit niet haalbaar dan wordt het Q2 
2025 
- Oversteekplaats tegenover het sportpark is ter plekke bekeken. De gemeente neemt dit mee.  
- Paaltje bij Van den Berg aan de Spoorstraat. Wordt bekeken of dit aangepast kan worden dat 
ook mensen met een rolstoel hier langs kunnen. 
- Er komt een ronde met mensen met een beperking om te kijken naar obstakels binnen de 
bebouwde kom. 
- Landbouwvoertuigen mijden uit het centrum. Mogelijkheid langs het derde veld van 
Volharding. Hierop werd positief gereageerd.  
- Weg langs het spoor wordt niet aangepakt. Als er schade aan de weg ontstaat dit melden via 
de app en wordt dit hersteld. 
- Grotestraat Noord verkeersveiligheid laten we voor wat het is. Om e.e.a. te realiseren dient de 
bebouwde kom aangepast te worden. Verder moet de hele buurt het plan omarmen. Dit is in het 
verleden geen haalbare kaart gebleken. 
- Invalideparkeerplaats Vrijthof. Er zijn momenteel twee invalide parkeerplekken bij de Plus. Een 
daarvan wordt verplaatst naar Vitaliteitscentrum Brabant.  
- Parkeren Vrijthof. Hierover loopt momenteel een eigen onderzoek. 
- Kruising Pr. Van Oranjestraat/Jenniskensstraat/ Merletgaarde. Dit is nog in onderzoek 
- Fietsoversteekplaats Spoorstaaf wordt binnenkort gerealiseerd.  
 
5.2 Viva terugkoppeling kartrekkersoverleg 
Onlangs is er een kartrekkersoverleg geweest. In juni tijdens de vergadering van de dorpsraad 
is er al veel besproken. Na uitwerking worden deze notulen bij deze notulen meegestuurd om 
nu te voorkomen dat we in herhaling vallen.  
Op 2 juli is er een gesprek geweest om verder te praten over een samensmelting van Viva, 
dorpsraden en Groevie. Binnenkort wordt hierover gesproken met Evert van Schoonhoven van 
Vereniging van kleine kernen Noord Brabant. 
 
5.3 MFA Vierlingsbeek 
Zoals inmiddels bekend heeft de gemeenteraad op 13 juni ingestemd met de plannen rondom 
een MFA in de kerk. Hiervoor wordt een krediet beschikbaar gesteld van €.2.6 mln. De 
gemeenschap van Vierlingsbeek moet voor ruim € 8 ton aan de bak. Henny geeft een 
presentatie over de afgelegde route en de plannen op de korte termijn. Eenzelfde presentatie 
met aangevuld de informatie die we de komende tijd ophalen wordt in een tweetal avonden aan 
de bevolking van Vierlingsbeek en Groeningen gepresenteerd. Ook komt er een extra avond 
voor de verenigingen van beide dorpen. 
 
5.4 Kermis Vierlingsbeek 
Cas en Roy geven aan dat de stg. Kroegentocht bezig is met de organisatie van de kermis in 
Vierlingsbeek. De Vierlingsbeekse horeca is benaderd om deel te nemen. Men heeft 
aangegeven niet te willen participeren. De organisatie wordt wel geholpen met vergunningen, 
drankinkoop etc. door Herberg Thijssen. Verder zijn ze van plan een tent te plaatsen en worden 
momenteel artiesten geboekt.  
Dit alles gebeurt voor rekening en risico van de Stichting Bèkse Kroegentocht. In dit eerste jaar 
is hiervoor gekozen gezien de korte voorbereidingstijd. Alles loopt ook over de rekening van 
deze stichting. Ze zijn ook druk bezig eventuele risico’s af te dekken. Aangeraden wordt om een 
subsidie aan te vragen bij de dorpsraad. Bij toekenning zal de dorpsraad het tekort tot een 
maximaal bedrag van € 500  kunnen vullen. De dorpsraad is in geen geval initiatiefnemer en/ of 
participant in de organisatie van de activiteiten in de voornoemde feesttent tijdens de 



Vierlingsbeekse kermis in 2024. 
 

6. Rondvraag 
Bas: Jan Manders heeft een schouw gehad bij het station. Er worden enkele borden vervangen, 
waarschuwingsbord fietsendiefstal wordt verwijderd i.v.m. het geringe aantal verdwenen fietsen. 
Advies voor de WIU is een parkeerplaats aan de Overloons zijde van het station. 
Fons: Nota van antwoord defensie zienswijze wordt gevolgd door de werkgroep. Hierop is een 
reactie weer verstuurd. Men is in afwachting op de voorkeurslocaties van defensie. Andere 
regio’ s zouden hier nu ook open voor staan.,  
Rein: door hoge waterstand sterft de hulst in het park af. Deze is in overleg met gemeente kort 
gesnoeid. 
Huub: In overleg met Peter Verdijk worden de bordjes van de stg. Oude Schoenendoos 
aangepast/vervangen. Dit geldt ook voor de plaatsing van bordjes bij de Nonnenkappen.  
Maarten: volgende overleg is in principe op 4 september. Kan zijn dat deze i.v.m. de te plannen 
dorpsbijeenkomst MFA komt te vervallen of wordt verplaatst. 
 
Actielijst: 
 
Actiehouder Actie omschrijving Datum 

Herkomst 
Datum 
afronding 
gepland 

Huub/Rob Plannen afspraak met dorpsraad Groeningen inz. subsidies 04-06-24 02-07-24 

Bas Overleg Rob Setz plannen inz. Maasheggenbrief 04-06-24 02-07-24 

Bas Vragen aan Plus of AED buiten geplaatst kan worden i.v.m. 

openingstijden Geldmaat 

03-07-24 03-09-24 

Peter WIU 2023: Abri 06-06-23 03-09-24 

Wim Bankje watermolen  en bordje pluktuin 11-05-21 03-09-24 

Allen WIU 2025: parkeerplaats station Overloons zijde 03-07-24 01-12-24 

Werkgroep 
Statuten 

Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad 
Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement, wet 
WBTR en stemrecht 

01-10-19 01-01-25 

 


